
     Verksamhetsberättelse för år 2023

Medlemsantalet är 49 st.
Styrelsen har haft 3 protokollförda möten.

-Distriktets årsmötet hölls i Gränna och 3 deltagare närvarade från vår förening.
-Vårmötet hölls 4 april i Tyngelvi med 22 deltagare. 
-Första mötet i bigården blev 6 maj där medlemmarna ställde iordning efter vintern. 
-Vi har träffats på tisdagar i bigården. Tjugo olika namn har varit närvarande. -Vid 
ett tillfälle var SPF på besök i bigården. 
-Arne Gunarsson med hjälp av Anders Sand första tiden har haft en nybörjarkurs i 
biodling med 10 deltagare. Det blev 18 sammankomster i torghuset och bigården. 
De har tagit hand om 4 kupor i bigården under hela säsongen. Föreningen har 
sponsrat de deltagare som samtidigt ville bli medlemmar i Burseryd med 600 kr. 
-Markägaren Lars har hjälpt föreningen att lägga åkern där vi har haft  biväxter i 
träda under året. 
-Matmarknaden på Lantmännen har Hans Eriksson Sive Malmfeldt och Erik Sköld 
ansvarat för. 
-Arne Gunnarsson arrangerade en bussresa 1 juli. Ett stopp gjordes i Gränna där 
man tillverkade polkagrisar. Sedan besöktes Åsens by som var huvudmålet. Lunch 
åts på Bauergården. På eftermiddagen gjordes ett studiebesök i Brunnsgård där 
Jönköpings biodlarförening har sin bigård. Det blev en lyckad resa för deltagarna. 
-Arne Gunnarsson har målat kuporna och golvet i paveljongen. Föreningen har köpt 
in en pall med 700g burkar och en med 500g burkar. På hösten fick medlemmarna 
hämta sina spannar med bifor på lantmännen.
-Den 10 september var det slutskattning i bigården. Arne Gunnarsson hade med sig  
sina kursdeltagare som han fördelade till var sin kupa. Alla fick en van biodlare i 
föreningen som skulle vara till hjälp. Det gick bra men bina startade röveri som 
resulterade i att det kom in mycket bin i bilen med skattlådorna till Hans Erikssons 
förtret. Sedan bjöds det på ärtsoppa och korv. Efter maten fick kursdeltagarna följa 
med hem till Hans i Hensnäs för slungning. 
-Senare på hösten var några medlemmar på ett bimöte i Värnamo som distriktet 
arrangerade med tema honung. 
-Hans Eriksson har kört bigårdens ramar som ska tvättas till Töreboda 
Biredskapsfabrik. 
-Hans Davidsson har planerat att hämta dom.
-I november planerar Arne en träff i bigården för att utbilda och samtidigt behandla 
bigårdens bin mot varroa.  



Erland Johansson gick bort i vintras. Flera medlemmar hedrade hans minne genom 
att deltaga på hans bergravning. Nyligen gick våran revisor Torsten Eriksson bort 
efter en tids sjukdom.

På våren i bigården startade vi med nio samhällen , ingen förlust då men två 
förlorade sina drottningar senare. Bina fick en bra start på våren med flera dagar 
med rikligt drag på sälgen runt 20 april. Bina samlade snabbt in mycket honung 
trotts  värmen och torkan. Säkert väldigt mycket från lusdrag. Den 14 juni var det 28 
grader och bina fläktade mycket i kuporna. Vid den tidpunkten var nog torkan värre 
än 2018. Men sen kom regnet som aldrig slutade med temperaturer under 20 
grader. Bina fick äta av honungen för att inte svälta ihjäl. På de första 60 dagarna 
var det regn 30 dagar. Men bina är fantastiska och klarade sig bra och var starka 
när det var tid för invintring.  

Nio samhällen är invintrade och en behandling med hive clean är planerad. 
Honungskörden i bigården blev 125 kg som slungats av Hans Eriksson i Hensnäs.
Härmed vill styrelsen framföra sitt varma tack till medlemmarna.
   

 Sive Malmfeldt          Ivar Nilson   Erik Andersson           

Hans Eriksson

 

Lennart Häger                       Mikael Hansson               Maria Valfridsson


